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Bereikbaarheid 
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Datum 
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Ons kenmerk 

C2223994/4334636  

Uw kenmerk 

-  

Contactpersoon 

E.A. (Eric) van Nistelrooij 

Telefoon 

(073) 681 20 24 

Email 

evnistelrooij@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 17 maart 2018, ingekomen op 17 maart 2018, heeft u namens de 

PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

Heeft u kennis genomen van de wens van de Eindhovense gemeenteraad om 
voor Eindhoven Airport een vliegtaks in te voeren? 
Antwoord: Ja, het college heeft kennis genomen van de wens van de 

gemeenteraad. 

 
2. Staat het college als aandeelhouder achter de plannen van de gemeente 
Eindhoven en is de provincie bereid om steun te verlenen aan de invoering van 
een vliegtaks voor Eindhoven Airport? Zo ja, waarom? 
Antwoord: Nee, het heffen van belasting(vliegtax) beschouwen wij als een 

Rijksaangelegenheid. Los van de eventuele betwistbaarheid van de 

rechtmatigheid van de grondslag van de lokale tax, zou een lokale vliegtax een 

oneerlijk speelveld creëren voor Eindhoven Airport in haar concurrentie met 

andere vliegvelden en daarmee afbreuk doen aan de internationale 

connectiviteit van de regio en dus de Brainport en Eindhoven Airport zelf 

schaden. Bovendien heeft de regering in haar coalitieakkoord een zinsnede over 

de mogelijkheid van het invoeren van een vliegtax open gehouden. In dit licht is 

een discussie over een lokale tax niet opportuun. 

 

3. Is het college het met de PVV eens dat deze voorgestelde extra 
belastingmaatregel volstrekt onwenselijk is? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Zie het antwoord op vraag 2. 
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4. Is het college net als de PVV van mening dat de potverterende gemeente 
Eindhoven zich moet richten op het verlagen van de uitgaven aan allerlei linkse 
hobby's in plaats van klanten van de luchthaven die voor veel banen in de regio 
zorgt als melkkoe te gebruiken? Zo nee waarom niet? 
Antwoord: Het college neemt afstand van uw stelling van een potverterende 

gemeente en is van mening dat de gemeente Eindhoven een financieel beleid 

voert dat past binnen de wettelijke kaders. De invulling hiervan is aan de 

democratisch gekozen gemeenteraad. 

 
 
 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 


